
PROTOKOLL nr 1
vid sammanträde den 25/11 1975
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordförande 
Roland Erixon, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagman, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Karl Liliequist;
därjämte närvarande från 
kansliet: Bo Andersson.

§ 1: sammanträdets öppnande:
Ordföranden Rudolf Walldén hälsade de närvarande 

välkomna till verksamhetsårets första styrelsesammanträde och vände 
sig särskilt till nyvalde ledamoten/suppleanten Suzanne Dettner/Mathiasson, 
som såsom första kvinna invalts i ÖS och som därmed tillönskades att 
all möjlig trivsel i den karlbetonade kretsen.
§ 2: konstituering:

Med ordföranden vald av årsmötet till sin post be
slöts att styrelsen i övrigt skulle konstituera sig enligt följande:

vice ordförande: Roland Erixon 
sekreterare: Karl Liliequist
skattmästare: Reine Gustafsson
vice sekr.: Kaj Alm
vice skattm.: Rolf Theblin
ledamöter: Hilding Lövdahl

Bengt Stagman (suppl.) 
Suzanne Dettner/Mathiasson (suppl.)

§ 3: Övriga uppdrag inom ÖS:

Beslöts att till styrelsen adjungera Axel M. Murray 
och Lennart Öberg.

Beslöts att i övrigt göra följande arbetsfördelning: 
att handha bingo och därmed förenade frågor: Kaj Alm; 
hyror, lokalfrågor, kommunala kontakter: Rolf Theblin; 
klubbmästeri: Hilding Lövdahl 
souvenirärenden: Roland Erixon i samspel med kansliet; 
resursskapande aktiviteter: Bengt Stagman; 
lotterier: Lennart Öberg. 
ekonomiutskott: Rudolf Walldén, Reine Gustafsson 

och Rolf Theblin;
tidningskommitté: Karl Liliequist, Kaj Alm, Bengt 

Stagman och Susanne Dettner/Mathiasson;
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§ 4: Firmateckning:
Beslöts att Djurgårdens Idrottsförening skall firma

tecknas av två ordinarie styrelseledamöter i förening med skattmästaren 
Reine Gustafsson som en av de två, när så kan ske av praktiska skäl.
§ 5: Kontaktmän:

Till att i samråd med Rudolf Walldén svara för kon
takter med resp, sektioner utsågs följande:

fotboll: Reine Gustafsson och Rolf Theblin;
ishockey: Roland Erixon och Karl Liliequist;
bandy, bobsleigh och konståkning: Karl Liliequist;
bordtennis: Rolf Theblin;
bowling och fäktning: Kaj Alm;
boxning, cykel och skidor (backe/längd): Hilding Lövdah 
brottning: Lennart Öberg;
handboll, orientering och slalom: Suzanne Dettner/M.
Beslöts snarast delge besked i detta ärende med fram

hålande av att kontakten skall vara ömsesidig, innebärande önskemål om 
sektionernas besked till kontaktmännen om sammanträdesdagar och mot
svarande .
§ 6: Rapporter:

Meddelade Bengt Stagman att en första gemensam över
läggning på resursskapande sida hållits med fotbolls- och ishockey
intressenter, varvid vissa sonderingar  gjorts för åstadkommande av en 
arbetsduglig och kontaktrik kommitté;

meddelade Kaj Alm, att överläggningar med Riksbingo 
om inköp av Domino I förekommit utan andra beslut än att nytt samman
träde tillsammans med Lennart Nyman/Hammarby och Rudolf Walldén äger 
rum den 26/11/75, då frågan om inköp av hyresrätten beräknas komma till 
ett konkret förslag. (Djurgården har för ett inköpet av Domino I sedan 
ett par år tillbaka ett väsentligt belopp ”fonderat” hos Riksbingo);

rapporterade Rolf Theblin från fotbollens årsmöte med 
nyval av Jan-Henrik Barrling, Johan Björkman och Björn Lindgren och om
val av Gunnar Lundqvist, Bo Brattlöf och George Johansson. Avsägelser 
från Åke Barrling och Gunnar B. Janson. Valet hade avslöjat en viss 
frontuppdelning, i övrigt att normalt årsmöte och med plus på ekonomi
sidan ;

rapporterade Rudolf Walldén från sammanträdet mellan 
ÖS:s ekonomiska utskott (jämte kontaktmän för ishockey) och ishockey
sektionens presidium, varvid framkommit att viss förbättring skett på 
finanssidan men att läget var fortsatt prekärt mot bakgrund av bl.a. 
de borgensförbindelser, som sektionen måst åtaga sig, samt olika krav 
på betalning för mossbelupna fakturor, åtaganden mot numerade ”spolade” 
spelare etc. Sektionsordföranden hade antytt sig beredd avgå vid kom
mande årsmöte, därest inte bättre balans kunde åvägabringas.

Från föreningens revisorer förelåg en promemoria hur redovisningar, 
attester etc. skall ske för att i fortsättningen kunna godkännas.

Frågan om en gemensam kansliorganisation för ishockey och fotboll 
hade berörts. Blir föremål för överläggningar vid sammanträde den 16/12 
på Stadion med resp. sektioners presidier och ÖS.

I anslutning härtill beslöt ÖS att skrivelsen från revisorerna 
skall besvaras till dessa med besked att ÖS upptagit förhandlingar i 
avsikt att efterkomma revisorernas önskade rutiner.

(forts.)
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§__ 7: ny sektionsidrott:
Redogjorde Karl Liliequist för en propos från en 

squash-klubb (Oden) att samgå med DIF för bildande av en sektion 
för denna idrottsgren. Klubben skulle uppgå med aktiva och allt i 
DIF och skötas i sin gamla regi. Någon ekonomisk medverkan från DIF:s 
sida skulle ej behövas. Tills vidare var förslaget Odens ordförandes 
personliga idé, och han skulle återkomma efter att ha kontaktat sin 
styrelse. Beslöts att bordlägga ärendet.
§ 8: anslag för ungdomsresa till Kanada i ishockey;

Djurgårdens supporterklubb hade av ishockeysektionens 
ungdomsavdelning fått en förfrågan om bidrag till en Kanadaresa för 
junior- och ungdomslaget och i enlighet med överenskommelse med ÖS 
hänskjutit frågan för ett uttalande från ÖS:s sida. Beslöts rekommendera 
Supporterklubben att som ett symboliskt bidrag lämna ett belopp på 
500 kr. för nämnda resa, för vars kostnader i övrigt sektionen, spelare 
och föräldrar har att svara.
§ 9? sektionsordning:

I anslutning till de vid årsmötet antagna nya stadgarna 
förelåg även s.k. sektionsordning, som nu på förslag av Roland Erixon 
skall bli föremål för en överläggning mellan alla sektionsstyrelser 
och ÖS. Uppdrogs åt förslagsställaren att tillsammans med sekreteraren 
agera i ärendet.
§ 10: ansökan om speltillstånd för bingo 1976:

Beslöts att omedelbart ingå med ansökningar om spel
tillstånd för bingo gällande följande belopp och lokaler:

1) Domino I: omsättning 2.700.000:- under tidsperioden 
1/1 1976 - 31/12 1976 i samarbete med Hammarby IF 
och Reymersholms IK;
lotteriföreståndare: Kaj Alm 30-12-03-0494

2) Skärholmen: omsättning 3.600.000:- under tids
perioden 1/1 1976 - 31/12 1976;
föreståndare: Lennart Öberg 13-03-04-0057

3) EPA/Odenplan: omsättning 1.800.000:- under tids
perioden 1/1 1976 - 31/12 1976;
föreståndare: Nils Rune Andersson 20-08-15-0837

§ 11: kompletterande ansökning om bingotillstånd:

Beslöts att ansöka om speltillstånd för bingo i sam
arbete med Hammarby IF på Cora under perioden 1/1 1976 - 31/12 1976 
för ett belopp av kr. 1.333.000:- Som föreståndare beslöts utse 
Hilding Lövdahl från ÖS.

§ 12: material for "Djurgårdaren":
Anmälde Karl Liliequist ett snabbt behov av utlovade men 

ännu uteblivna bidrag till Djurgårdaren både i fråga om artiklar och 
annonser. Utlovades välvilligt stöd för att möjliggöra tidskriftens 
snabba utkommande möjligen i anslutning till att inbetalningskort för 
årsavgifterna går ut till medlemmarna. (Senare visade sig att dessa 
redan tillställts inbetalningskort.)

(forts.)
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§ 13: Tid för kommande ÖS-sammanträden:

Beslöts fastställa sammanträdestider för ÖS i enlig
het med följande (som regel med början kl. 18.00 på Stadion):

tisdag 16/12 1975
måndag 12/1 1976

" 26/1 ”
” 9/2 ’’
" 23/2 ”
” 8/3 ”
” 22/3 "

Det noterades, att fredagen den 12 mars 1976 är för
eningens 85-åriga födelsedag, varför högtidlighållandet bör bli något 
mer kvalificerat än ”Samling vid Stenen”-receptet. Bevakas av 
klubbmästeriet. 

§ 14: anslagsäskande av fäktsektionen:

Föredrogs en samma dag inkommen skrivelse från fäkt
sektionens styrelse med anhållan om ett anslag med kr. 300:- pr del
tagare för en trupp aktiva och ledare till SM i Göteborg 5-7/12 1975, 
totalt kr. 4.500:- Då sektionens budget ej upptagit något belopp för 
nämnda SM-representation, beslöts uppdra åt kontaktman Kaj Alm att 
orientera sig i ärendet och snarast återkomma till ÖS för beslut.

§15: ny bingolokal:
Anmälde Rudolf Walldén möjlighet till en lämplig bingo

lokal på Birgerjarlsgatan i närheten av Nybroplan. Beslöts uppdra åt 
Kaj Alm närmare undersöka de ekonomiska förutsättningarna.
§ 16: upprustning av Stadiionlokalen:

Företedde Rudolf Walldén prov på golv- och väggmaterial 
inför den planerade upprustningen av Stadionlokalen ävensom en ritning 
för en nyordning av utrymmesdispositionen med ett alternativ avseende 
förflyttning av kansliet till undervåningen. På den senare punkten an
förde Bo Andersson betänkligheter grundade på lokalernas dåliga venti
lations- och värmeförhållanden.

Beslöts ge Rudolf Walldén och Rolf Theblin i uppdrag att 
tillsammans med ytterligare experter närmare ta ställning till ett 
slutligt förslag.
§ 17: utökad kanslipersonal:

Då föreningens skrivelse av den 10/10 1975 till Arbets
marknadsstyrelse med anhållan om tilldelning av ytterligare en kansli
tjänstpost ej föranlett något besked, uppdrogs åt sekreteraren att ta 
en direktkontakt (förslagsvis med Tryggve Olsson i AMS) och efterhöra 
förutsättningarna för ett positivt svar.

I anslutning härtill skall till sektionerna gå ut en enkät 
med förfrågan om med vilka tjänster de vill ha hjälp av ett central
kansli. Samtidigt skall sektionerna uppmanas att pr omgående inkomma 
med adress- och telefonlistor på sina styrelser för införande i Djur
gårdaren.

(forts.)
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§ 18: klart cykel och Akalla:
Anmäldes att överenskommelse träffats om förhyrning av 

träningslokal i Akalla för cykelsektionen.
§ 19: biljettinköp till Ahearne cup:

På framställning av Bengt Stagman beslöts låta inköpa ett 30-
tal biljetter pr dag till ishockeyveckan om Ahearne cup för att kunna 
”serva” välvilliga annonsörer och andra stödjare av DIF:s verksamhet.
§ 20: övriga ärenden:

Beslöts att bordlägga kvarvarande rapporter från sektions- 
fronterna till kommande sammanträde.

Anmälde Suzanne Dettner/M. att julbasaren äger rum på Sta
dion i veckoskiftet 6/7 december.

Presenterade Rudolf Walldén ett antal skisser på olika typer 
fotbollsdressar, framtagna på KF, vilka kunde tjäna som diskussions
material i arbetet att ge en modern touche åt föreningens tävlings
dräkt. Sekreteraren fick i uppdrag bearbeta förslagen.

Anmäldes att någon samordning med Stadions städ-detalj ej 
är att påräkna för DIF:s del, varför annan lösning måste åstadkommas.

Beslöts att Bo Andersson fortsättningsvis skall erhålla 
kopior på protokollen från ÖS-sammanträden.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


